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Kommunfullmäktige 
Datum Diarienummer  
2022-08-08 KS 2022/581 

Kommunledningsförvaltningen  Besöksadress Algatan 13  Fakturaadress 
E-post trelleborgs.kommun@trelleborg.se  Postadress 231 83 Trelleborg  Box 173 

Webb www.trelleborg.se  Telefon 0410-73 30 00  Org.nr 212000-1199 

Tid Måndagen den 15 augusti 2022 klockan 18.00 
 
Plats Parken, Rotundan 

Ärenden 
Nr Ärende Föredragande Tid 

1 Justering av protokoll   

2 Anmälan om inkomna ärenden och skrivelser   

3 Begäran om tilläggsanslag 2022 för lokalersättning 
till Internationella Engelska skolan   

4 Enkel fråga från Emil Samnegård (MP) till Ann 
Kajson Carlqvist (M), Just konkurrens   

5 Enkel fråga från Emil Samnegård (MP) till Ann 
Kajson Carlqvist (M), Hantering av rugbyplan   

6 
Enkel fråga från Emil Samnegård (MP) till Ann 
Kajson Carlqvist (M), Vad skattebetalarna får för 
pengarna 

  

7 Enkel fråga från Emil Samnegård(MP) till Ann 
Kajson Carlqvist(M), Infrastrukturkostnader   

 

Glöm inte att meddela om du får förhinder till Sofia Norman, e-post: 
sofia.norman@trelleborg.se. 

 

Kommunfullmäktige 
Hans Norén (KD) 
1 vice ordförande  
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Ledamöter 
Helmuth Petersén (SD) 
Cecilia Dahl-Andersson (S) 
Britta Brinck-Nehlin (M) 
Anita Persson (SD) 
Anna Nordstrandh (S) 
Lars Mikkelä (M) 
Sven Tilly (VS) 
Per Klarberg (SD), 2:e vice ordförande 
Sven Lindkvist (S) 
Marianne Ohrlander (M) 
Ola Olsson (C) 
Erik Lundström (KD) 
Henrik Silfverstolpe (L) 
Mathias Andersson (SD) 
Veronica Larsson (S) 
Emil Samnegård (MP) 
Jan Isaksson (M) 
Ken Karlsson (SD) 
Johnny Nilsson (S) 
Göran Gärtner (M) 
Bengt Andersson (SD) 
Christer Dahlberg (VS) 
Marianne Fundahn (S) 
Håkan Sjöberg (M), Ordförande 
Wictor Olsson (SD) 
Andreas Persson (S) 
Catharina von Blixen-Finecke (M) 
Fredrik Karlsson (SD) 
Patrik Holmberg (C) 
Hans Norén (KD), 1:e vice ordförande 
Birgitta Lanér Sjöström (S) 
Inger Persson (L) 
Fredrik Trulsson (SD) 
Gunnar Hedin (M) 
Ismet Dedic (S) 
Ann-Marie Flink (VS) 
Mats Andersson (SD) 
Eric Samuelsson (M) 
Maria Wilhelms (MP) 
Eva Höckert (S) 
Håkan Lerstorp (-) 
Fredrik Schlyter (M) 
Lennart Höckert (S) 
Anna Holst (SD) 
Ann Kajson Carlqvist (M) 
Paul Lövdahl (S) 
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Thomas Malmqvist (SD) 
Mariann Sjöström (C) 
Christian Ottergren (VS) 
Thomas Nilsson (KD) 
Mårten Bönnemark (M) 

Ersättare 
Magnus Isgren (SD) 
Eva Karlsson (SD) 
Dragan Vukoicic (SD) 
Christer Leo (SD) 
Biserka Petersén (SD) 
Lena Andersson (SD) 
Sven Ekström (SD) 
Lizian Kyreus (S) 
Hans Björklund (S) 
Anitha Lata (S) 
Thomas Westman (S) 
Gerd Klein (S) 
Hanna Skånberg (S) 
Tim Lundgren (M) 
Linda Hägg (M) 
Per Jönsson (M) 
Lars G Olsson (M) 
Venzel Rosqvist (M) 
Lars Raneke (M) 
Tom Magnusson (VS) 
Kenneth Lundgren (VS) 
Mette Finnfors (C) 
Pernilla Linde (C) 
Estrid Nimåker (KD) 
Mats-Åke Svensson (KD) 
Kristoffer Larsson Lindstrii (L) 
Jonas Ralving (L) 
Tomas Tigerschiöld (MP) 
Salomé San Miguel Martinez (MP) 

Deltagande tjänstemän 
Aleksandra Nattlund Palmén, Kommunjurist, Kommunledningsförvaltningen 
Bo Carlbark, Biträdande kommundirektör, Kommunledningsförvaltningen 
Sofia Norman, Sekreterare, Kommunledningsförvaltningen  
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1 Justering av protokoll 
Dnr KS 2020/698 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige föreslås besluta 

att vice ordförande Hans Noren (KD) justerar protokollet tillsammans med 2 vice 
ordförande Per Klarberg (SD) och N.N (N) 

att justering sker måndagen den 22 augusti 2022 kl. 14.00. 

Sammanfattning 
För att kommunens webbsändning av ett kommunfullmäktigesammanträde ska 
vara laglig får den inte vara kränkande i dataskyddsförordningens mening, kränka 
den enskildes personliga integritet eller röja sekretess (Offentlighets- och 
sekretesslagen, OSL). 

Vid direktsändning av ett kommunfullmäktigesammanträde ansvarar de 
medverkande själva för eventuella yttrandefrihetsbrott han/hon begår. 

--- 

Enligt 19 § i kommunfullmäktiges arbetsordning skall justering av protokollet ske 
av 1 vice och 2 vice ordförande om dessa är närvarande. 
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2 Anmälan om inkomna ärenden och skrivelser 
Dnr KS 2022/514 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige föreslås besluta 

att interpellationen får ställas 

att lägga rapporten till handlingarna. 

Sammanfattning 
1-6: 2022-06-27 Handlingar FINSAM, Samordningsförbundet Trelleborg medel 
2023 

7: 2022-06-23 Motion (L), Förbättra möjligheterna för cyklandet 

8-9: 2022-07-04 Årsredovisning och Revisionsberättelse 2021, 
Samordningsförbundet Trelleborg FINSAM 

10: 2022-07-06 Interpellation (L), Vad har hänt med Stugbyn? 

11: 2022-06-30 Regionfullmäktige 2022-06-14 expedition § 55 
Sammanträdesplanering 2023 
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3 Begäran om tilläggsanslag 2022 för 
lokalersättning till Internationella Engelska 
skolan 
Dnr KS 2022/372 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att utöka kommunstyrelsens driftbudgetram för 2022 med 1 667 000 kr och med 
helårseffekt 2023 om ytterligare 2 333 000 kr med anledning av ökade kostnader 
för lokalersättning till Internationella Engelska Skolan 

att den utökade budgetramen för 2022 finansieras av kommunfullmäktiges 
budgetmarginal och för 2023 hanteras i ordinarie budgetprocess 

att ge kommundirektören i uppdrag att, i samråd med berörda förvaltningar, teckna 
slutligt avtal gällande lokalersättning från 2023 och framåt mellan kommunen och 
Internationella Engelska Skolan. Avtalet ska grundas i långsiktiga ekonomiska 
villkor rörande lokalersättning där Internationella Engelska Skolan ska ersättas 
med mellanskillnaden mellan ordinarie skolpeng och Internationella Engelska 
Skolans faktiska hyreskostnad, dock max 4 000 000 kr årligen 

att slutligt tecknat avtal presenteras i kommunfullmäktige senast 2022-12-31. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen beslutade, 2022-06-01 § 174, att föreslå kommunfullmäktige 
besluta 

att utöka kommunstyrelsens driftbudgetram för 2022 med 1 667 000 kr och med 
helårseffekt 2023 om ytterligare 2 333 000 kr med anledning av ökade kostnader 
för lokalersättning till Internationella Engelska Skolan 

att den utökade budgetramen för 2022 finansieras av KF budgetmarginal och för 
2023 hanteras i ordinarie budgetprocess. 

Kommunfullmäktige beslutade, 2022-06-20 § 117, att återremittera ärende för 
komplettering med erforderliga handlingar. Ärendet behandlades åter av 
kommunfullmäktige, 2022-06-30 § 148, då kommunfullmäktige på nytt beslutade 
om återremittering av ärendet, med hänvisning till att fullmäktige vill ha svar på 
alla frågor som har ställts under debatten kring ärendet. 

Bakgrunden till ärendet samt svar på de frågeställningar som lyftes under debatten i 
kommunfullmäktige redovisas i kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 
2022-07-26. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2022-07-26 
Beslut Kommunfullmäktige 2022-06-30 § 148 
Beslut Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 117 
Beslut kommunstyrelsen 2022-06-01 § 174 
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Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2022-05-05 
Beslut Kammarrätten i Göteborg, 2022-06-02 
Dom Förvaltningsrätten i Malmö, 2022-04-29 
Beräkningsunderlag Lokalhyra IES 
Hyreskontrakt Internationella engelska skolan och Hemsö, april 2022 
Beslut kommunfullmäktige, 2021-02-15, § 54 
Beslut kommunstyrelsen, 2019-11-06, § 287 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2019-10-04 
Avsiktsförklaring Trelleborgs kommun, Internationella engelska skolan och 
Hemsö, oktober 2019 
Områdesbeskrivning- bilaga till avsiktsförklaring 
Överenskommelse Trelleborgs kommun och Hemsö (anm. framtida) 

Beslutet skickas till 
Kommunledningsförvaltningen, Kvalitets- och resursutvecklingsavdelningen 
Internationella Engelska Skolan 
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4 Enkel fråga från Emil Samnegård (MP) till Ann 
Kajson Carlqvist (M), Just konkurrens 
Dnr KS 2022/584 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige föreslås besluta  

att anse frågan besvarad. 

Sammanfattning 
Enkel fråga om just konkurrens 
Till ordförande i kommunstyrelsen, Ann Kajson Carlqvist (M), angående om det 
funnits fri konkurrens gällande etablering av och subvention till Engelska skolan. 
På listan av vad moderaterna önskade genomföra under nuvarande mandatperiod 
fanns etablering av Engelska skolan i Trelleborg. Samtidigt har ofta moderaterna 
sagt sig vara den fria marknadens vän och att välja ut en aktör framför alla andra 
rimmar dåligt med fri och just konkurrens. 

Min fråga går till Ann Kajson Carlqvist (M), ordförande för kommunstyrelsen: 
Anser du att processen kring etableringen av Engelska skolan varit öppen, så att 
andra privata skolaktörer haft samma information och möjlighet att etablera sig i 
Trelleborg under subventionerade former? 
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5 Enkel fråga från Emil Samnegård (MP) till Ann 
Kajson Carlqvist (M), Hantering av rugbyplan 
Dnr KS 2022/585 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige föreslås besluta  

att anse frågan besvarad. 

Sammanfattning 
Enkel fråga om hantering av rugbyplan 
Till ordförande i kommunstyrelsen, Ann Kajson Carlqvist (M), angående 
hanteringen av rugbyplan i Trelleborg. 
Rugbyplanen låg i vägen för etableringen av Engelska skolan i Trelleborg. Vi var 
kritiska till hur rugbyklubben Pingvin Rugby club fick dålig information och blev 
tvungna att flytta på sig innan ny plan rugbyplan var byggd. Informationen vi fått 
av styret efter det är att rugbyklubben är nöjd med hur den behandlats. Senast i 
våras fick vi bilden från det politiska styret att rugbyklubben var nöjd. Den 
informationen matchar inte fullt ut bilden man får i artikeln i Trelleborgs Allehanda 
den 23/7, även om de kommunanställda på fritidsförvaltningen får beröm från 
klubben för att försöka reda ut det hela så smärtfritt som möjligt. 

 
Min fråga går till Ann Kajson Carlqvist (M), ordförande för kommunstyrelsen: 
Anser du att det politiska styret hanterat frågan väl gällande rugbyplanen och 
Pingvin Rugby club?  
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6 Enkel fråga från Emil Samnegård (MP) till Ann 
Kajson Carlqvist (M), Vad skattebetalarna får för 
pengarna 
Dnr KS 2022/586 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige föreslås besluta  

att anse frågan besvarad. 

Sammanfattning 
Enkel fråga om vad skattebetalarna får för pengarna 
Till ordförande i kommunstyrelsen, Ann Kajson Carlqvist (M), angående 
hanteringen 
av kommunens skattemedel. Inför valet 2018 lyfte moderaternas dåvarande ledare 
att kvartetten verkade prioritera resurser till kommunledningsförvaltningen framför 
verksamheterna ute i nämnderna som jobbar med skola, vård och omsorg, vägar 
och parker, med mera. 
I moderaternas valfolder stod det att skola, vård och omsorg skulle prioriteras. 
Efter valet sa Moderaterna och Kristdemokraterna att de skulle satsa på att göra 
skolan i Trelleborg till Skånes bästa. Vi fick också försäkringar att kostnaderna för 
politiken inte skulle öka. Med facit i hand kan vi se att ingen annan kommunal 
budgetpost ökat med så mycket som politikernas arvoden och 
kommunledningsförvaltningens budget. Skola, vård och omsorg har fått stå 
tillbaka. 

 
Min fråga går till Ann Kajson Carlqvist (M), ordförande för kommunstyrelsen: 
Har satsningar på skola, vård och omsorg prioriterats högre än satsningar på 
kommunledningsförvaltningen och politikerarvoden av M/KD med stöd av SD-
styret? 
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7 Enkel fråga från Emil Samnegård(MP) till Ann 
Kajson Carlqvist(M), Infrastrukturkostnader 
Dnr KS 2022/591 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige föreslås besluta  

att anse frågan besvarad. 

Sammanfattning 
Enkel fråga om infrastrukturkostnader 
Till ordförande i kommunstyrelsen, Ann Kajson Carlqvist (M), angående 
kostnaden för föreslagna infrastrukturprojekt kopplat till östlig infart. 

Statens offentliga utredningar fick en förfrågan från Trelleborgs kommun att utreda 
kostnaderna för kommunens infrastrukturplaner. Detta resulterade i en promemoria 
med namn Analys av kostnader - Ringväg inklusive ny hamninfart i Trelleborg, 
daterad 2019-12-06. 

Kostnadssammanställningen visar att hela projektet från östlig hamninfart till 
västlig infart skulle landa på nästan 1200 miljoner kronor (+-120 miljoner). 

Trots det har representanter från styret i talarstolen sagt att jag har helt fel för mig 
när jag pratar om en sådan kostnadsbild. 

 
Min fråga till Ann Kajson Carlqvist (M), ordförande för kommunstyrelsen, är 
enkel: 
Stämmer det att det rör sig om uppskattade belopp på över miljarden för att bygga 
östlig infart, uppställningsytor i öst, östlig ringväg och ny västlig ringväg?
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